



شؤون ضريبية TAX MATTERS



مواعيد تقديم الإقرارات FILLING DATES

15-09-2025

الموعد النهائي لتقديم إقرارات
الضريبة الانتقائية للفترة الضريبية
المنتهية في 31 أغسطس 2025

Final deadline for filing Excise
returns for the tax period
ending on 31 August 2025

29-09-2025

الموعد النهائي لتقديم إقرارات ضريبة
القيمة المضافة للفترة الضريبية
المنتهية في 31 أغسطس 2025

Final deadline for filing VAT
returns for the tax period
ending on 31 August 2025

طلب إعادة نظر

من خلال هذه الخدمة، تقوم
الهيئة بإعادة النظر في قرار صدر
عن الهيئة بشأن مقدم الطلب.

للتفاصيل اضغط هنا

Reconsideration Request

Through this service, the FTA
reconsiders a decision issued by
the FTA in connection with the
applicant.

For More Details Click Here



Take the First Step

File your Corporate Tax Return early
Your tax compliance starts here

بادر بالخطوة الأولى

وقدم إقرارك الضريبي لضريبة الشركات مبكراً
امتثل للضريبة يبدأ بهذه الخطوة



28 ألف مُستفيد من 85 فعالية توعوية نفذتها «الاتحادية للضرائب» بجميع إمارات الدولة بالنصف الأول من العام الحالي

أكدت الهيئة الاتحادية للضرائب مواصلة تطوير حملاتها وتنويع قنواتها التوعوية للوصول
إلى الفئات المعنية بتطبيق الضرائب، وتعزيز التواصل مع المتعاملين والمستفيدين من هذه
الحملات في جميع إمارات الدولة، والتعريف بخدماتها التي تشهد توسعاً مستمراً مُشيرةً
إلى أنه خلال العام الماضي والفترة المُنقضية من العام الحالي تم استحداث العديد من
الحملات والبرامج والأنشطة التوعوية بأساليب مُبتكرة، لتلبية المُتطلبات المعرفية الضريبية
لقطاعات الأعمال وفئات المُجتمع الإماراتي.

للمزيد اضغط هنا

28K Beneficiaries from 85 Awareness Activities Conducted by the Federal Tax Authority Across All UAE Emirates During the First Half of This Year

The Federal Tax Authority (FTA) has reaffirmed its continued efforts to enhance and
diversify its awareness campaigns and communication channels to effectively reach
all stakeholders involved in tax implementation. This aims to strengthen engagement
with taxpayers and beneficiaries across all emirates of the UAE, while highlighting the
Authority's continuously expanding range of services.

READ MORE >

ورش العمل القادمة Upcoming Workshops



للوصول إلى صفحة الورش الدورية للهيئة يمكنكم زيارة الرابط أدناه:
For FTA's upcoming workshops and webinars page, kindly visit the below link:

Click Here | اضغط هنا



ضبط 17.6 مليون علبة تبغ وعبوة مشروبات خاضعة للضريبة الانتقائية غير مدفوعة الضريبة خلال النصف الأول من 2025

كثفت الهيئة الاتحادية للضرائب خلال العام الحالي جهودها الرقابية بتنفيذ حملاتها التفتيشية في أسواق الدولة بالتعاون مع الجهات المعنية لتعزيز الامتثال الضريبي وحماية حقوق المستهلكين ومكافحة التهريب الضريبي لضمان الالتزام بالتشريعات والإجراءات الضريبية.

[للمزيد اضغط هنا](#)

17.6 Million Packs of Tobacco and Taxable Beverage Containers Found Without Paid Excise Tax in 6 months

The Federal Tax Authority has intensified its oversight efforts this year by conducting inspection campaigns across markets in the UAE, in cooperation with the relevant authorities. These efforts aim to enhance tax compliance, protect consumer rights, and combat tax evasion to ensure adherence to tax laws and procedures.

[READ MORE](#)



دعوة الخاضعين لضريبة الشركات لاستكمال سجلاتهم الضريبية وتقديم إقراراتهم الضريبية وسداد ضريبة الشركات المستحقة الدفع خلال المدة المحددة

دعت الهيئة الاتحادية للضرائب الخاضعين لضريبة الشركات لاستكمال سجلاتهم الضريبية وتقديم إقراراتهم الضريبية وسداد ضريبة الشركات المستحقة الدفع عن فتراتهم الضريبية المعنية خلال المدة المحددة.

[للمزيد اضغط هنا](#)

Call for Corporate Tax Taxpayers to Complete Tax Records, Submit Tax Returns, and Pay Corporate Tax Due Within the Specified Timelines

The Federal Tax Authority (FTA) has today issued a call for Corporate Tax taxpayers to finalise their Tax records, submit their Tax Returns, and pay Corporate Tax due for the relevant Tax Periods within the specified deadlines.

[READ MORE](#)



خلوة ابتكارية لـ «الاتحادية للضرائب» حول «تصفير البيروقراطية الرقمية» في المنظومة الضريبية

نظم الفريق التنفيذي للابتكار في الهيئة الاتحادية للضرائب بالتعاون مع منصة «حكومة 01» خلوة ابتكارية حول «تصفير البيروقراطية الرقمية» في المنظومة الضريبية، وذلك في إطار استراتيجية الهيئة للمساهمة في تنفيذ مُستهدفات الدورة الثانية لبرنامج تصفير البيروقراطية الحكومية، والتوسُّع في التكامل الرقمي مع الجهات المعنية لتحسين المُستدام لخدمات الهيئة الرقمية لمُساندة قطاع الأعمال وإسعاد المُتعاملين.

[للمزيد اضغط هنا](#)

Federal Tax Authority Organises “Innovation Retreat” on Taxes’ ‘Zero Digital Bureaucracy’ in Line With Second Phase of Zero Government Bureaucracy Programme

The Federal Tax Authority’s (FTA) “FTA’s Innovation Team”, in collaboration with the ‘01 Gov’ platform, recently organised an employee retreat as part of the Authority’s strategy to contribute to implementing the objectives of the second cycle of the Zero Government Bureaucracy programme. The aim being to expand digital integration with relevant entities to sustainably improve the FTA’s digital services in support the business sector, while achieving high levels of customer satisfaction.

[READ MORE >](#)

الفعاليات والأحداث EVENTS & ACTIVITIES



Tax Agents' support workshops

As a critical pillar of the Federal Tax Authority's ("FTA") efforts to strengthen the collaboration with Tax Agents, registered with the FTA, the FTA held four workshops with Tax Agents in the first half of 2025. These workshops aim to support the Tax Agents in the delivery of their responsibilities, including the support of Taxable Persons in meeting their Tax compliance obligations. Procedures for interactions between the FTA and the Tax Agents were also reviewed and discussed, whereby the FTA shall roll out further enhancements to the systems and channels that support the Tax Agents.

Further workshops shall be held in Quarter 4 of 2025.

ورش دعم الوكلاء الضريبيين

بصفتهما ركيزة أساسية ضمن جهود الهيئة الاتحادية للضرائب لتعزيز التعاون مع الوكلاء الضريبيين المسجلين لدى الهيئة، عقدت الهيئة أربع ورش عمل مع الوكلاء الضريبيين خلال النصف الأول من عام 2025. وتهدف هذه الورش إلى دعم الوكلاء الضريبيين في تنفيذ مسؤولياتهم، بما في ذلك مساعدة دافعي الضرائب في الوفاء بالتزاماتهم المتعلقة بالامتثال الضريبي. كما تمت مناقشة الإجراءات الخاصة بالتواصل بين الهيئة والوكلاء الضريبيين، و تعزز الهيئة إطلاق المزيد من التحسينات على الأنظمة والقنوات التي تدعم الوكلاء الضريبيين.

وستعقد ورش عمل إضافية خلال الربع الرابع من عام 2025.

12/08/2025



اليوم العالمي للشباب

نظم مجلس شباب الهيئة الاتحادية للضرائب فعالية اليوم العالمي للشباب حيث استضاف نخبة من المتحدثين الشباب ورواد الأعمال الناجحين الذين ألهموا فئة شباب في الهيئة بقصص نجاحهم وتجاربهم الملهمة من خلال جلسة حوارية.

كما كرمت الهيئة نخبة من الموظفين الشباب تقديراً لإنجازاتهم المتميزة.

International Youth Day

The Federal Tax Authority Youth Council marked International Youth Day with an event that brought together young speakers and entrepreneurs for a panel discussion, where they shared success stories and experiences aimed at inspiring the Authority's youth. The event also saw the Authority honour a number of young employees in recognition of their outstanding achievements.

13/08/2025

Bowling Tournament (Men)

Conducted by the Sports Committee, a bowling tournament for the male employees of FTA.

بطولة البولينج (للرجال)

نظمت اللجنة الرياضية التابعة للهيئة الاتحادية للضرائب بطولة البولينج للموظفين العاملين في الهيئة.

14/08/2025

Bowling Tournament (Women)

Conducted by the Sports Committee, a bowling tournament for the female employees of FTA.

بطولة البولينج (للسيدات)

نظمت اللجنة الرياضية التابعة للهيئة الاتحادية للضرائب بطولة البولينج للموظفات العاملات في الهيئة.

18-19/8/2025



فعالية «التاجر الصغير»
نظمت الهيئة الاتحادية للضرائب بالتعاون مع وزارة الاقتصاد والسياحة فعالية «التاجر الصغير»، حيث خاض الأطفال تجربة تجارية متكاملة من خلال إدارة أكشاكهم الخاصة وعرض منتجاتهم أمام الحضور، وذلك بهدف غرس قيم المسؤولية وتنمية شغف ريادة الأعمال لدى الجيل الجديد.

“Small Trader” Event

The FTA, in collaboration with the Ministry of Economy and Tourism, organised the ‘Small Trader’ event. Children experienced a complete business journey by managing their stalls and showcasing their products to the attendees. The event aimed to instill values of responsibility and nurture an entrepreneurial spirit in the new generation.

22/08/2025



دبي مولاثون

المشاركة في ماراثون المول بتوجيه من سمو الشيخ حمدان بن محمد بن راشد آل مكتوم، ولي عهد دبي، نائب رئيس مجلس الوزراء وزير الدفاع، رئيس المجلس التنفيذي لإمارة دبي، لتشجيع ممارسة الرياضة خلال أشهر الصيف.

Dubai Mallathon

Participating in the Mallathon event as directed by His Highness Sheikh Hamdan bin Mohammed bin Rashid Al Maktoum, Crown Prince of Dubai, Deputy Prime Minister, Minister of Defence, and Chairman of The Executive Council of Dubai, to encourage sports during the summer month.

28/08/2025



يوم المرأة الإماراتية

احتفت الهيئة الاتحادية للضرائب بيوم المرأة الإماراتية من خلال فعالية خاصة جسدت شعار هذا العام: «يداً بيد نحتفل بخمسين عاماً. وفي هذه المناسبة، كرّمنا خمسة عقود من الإنجازات، واحتفلنا بالنساء اللواتي أسهمن في دفع مسيرة نمو دولة الإمارات وإلهام الأجيال القادمة.

Emirati Women's Day

FTA marked Emirati Women's Day with a special gathering that reflected this year's theme, 'Hand in Hand, We Celebrate 50 Years. As we honoured five decades of achievements, we celebrated the women whose contributions have been instrumental in driving the UAE's growth and inspiring generations to come.